



滙業保險股份有限公司
Companhia de Seguros Delta Asia, S.A.

澳門荷蘭園正街 79 號
No.79, Avenida Conselheiro Ferreira de Almeida, Macau

電話 : 2833 7036
Tel : 2833 7036

傳真 : 2833 7037
Fax : 2833 7037

電郵 : dai@macau.ctm.net
E-mail : dai@macau.ctm.net

財產保險索償申請表 Property Insurance Claim Form

- 認真詳細回答下列每一個問題至關重要。若本表預留空格不夠回答，請另附紙。
It is important that a complete answer be given to every question. If space provided is insufficient, please continue on a separate sheet.
- 本索償申請表必須於意外發生日期後之 30 日內填妥，並附上所有可支持本表格各項內容的文件，一并交回本公司。
Please attach all supporting documentation securely to this form, completed and returned to the Company within 30 days from the date of accident.

保單持有人 The Policyholder

- 保戶姓名
Name of Insured: _____
- 聯絡電話
Tel No.: _____
- 詳細地址
Address: _____
- 保險單號碼
Policy No.: _____
- 保險代理人公司名稱 / 代理人姓名
Agent: _____
- 在過去十二個月內，您曾否向任何保險公司申請保險索償？
Have you ever made any claim from any insurance company for the past 12 months? 有 / 否
YES / NO
如果有，請詳細說明
If YES, please give details: _____

財物損失 Loss / Damage to Property

- 遺失 / 損壞日期
Date of loss / damage: _____
- 地點
Place: _____
- 細述遺失 / 損壞經過
State full details of manner in which loss / damage occurred:

- a) 您曾向何人報知該事件？
Who did you report the incident to? _____
b) 何時報知？
When? _____ 請附確認書 / 証明書
(Confirmation of this MUST be enclosed.)
- 您是否索償其他保險？
Are you claiming under any other insurance?
若是，請詳細說明
If YES, please provide details: _____ 是 / 否
YES / NO

6. 請列明您索償的所有遺失 / 被竊 / 被損壞的物項

Please list below all items lost / stolen / damaged for which you are claiming

物品名稱 Description of Articles	購自何處 (名稱, 地址) Obtained from (Name & Address)	購買日期 Date Acquired	原價 Original Purchase Price	扣除折舊後的索償數額 Amount claimed after deduction for age, use, wear & tear etc

(請附收據，修理報價單等證明單據)
(Receipts, estimates for repair and etc.)

您所收到的任何有關上述賠案的往來信件不得答覆，並應即轉遞至本公司代為處理
Any communication you receive about the alleged claim should not be answered but sent to us immediately.

聲明 Declaration

本人特此聲明上述提供的資料盡我所知，為真實，公平和正確的。

I hereby declare that to the best of my knowledge the above given information is truthful, fair and correct.

簽名

Signature: _____

日期

Date:

如上述所提供之空間不足，可利用以下及後頁之空位。

If space provided is insufficient, please use space underneath and back page.